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Bizot t ság,  hogy egy telephelyen maradjon az új társaság.  A fűtőmű ügyében,  hogy 
azzal  mi tör t énik,  nyílt ülés és nem ti tok,  Pé t fürdő  vona tkozása  itt rendkívül  
lényeges.  Vannak  olyan vélemények amik szer int  Pé t fürdő  joggal  t a r tana  igényt  a 
fű tőműben  t i zenk i l encakárhány  százalékkal .  Vannak  olyan vélemények - az enyém 
is efelé hajl ik -, hogy nem, na de nem mindegy,  hogy mi azt hogyan visszük 
t ársaságba,  hogyan akt ivál juk,  melyik társaságba tesszük ezt.  Ezek nagyon nagyon 
fontos  dolgok,  ezek megérnek  rendkívül i  ülést  és előt te  bizot tsági  üléseket  és 
minden egyebet ,  mer t  igen szorí t  bennünke t  az idő,  ebben mindenképpen  
dön t enünk  kell.

Dr.  S z i l á g y i  Tibor:
Én úgy gondo l om,  hogy a fűtőművel  nem kell foglalkozni ,  nem egy akt ivál t  

be ruházásró l  van szó.  Nyilván van egy valami lyen ál lapot ,  amit e l fogadtunk,  
aszer int  kell vagyonér t éke lés t  csinálni ,  ez kell a t ö r zs tőké j ébe  a kf t -nek.  A 
fű tőműről  akkor  kell majd gondoskodni ,  ha akt ivá lás ra  kerül  az egész és akkor  
majd eldönt i  a testület ,  hogy most  egy bérlet  formájában ,  vagy pedig odaadja  a 
vagyonba.  Szer intem ezzel nem érdemes  megkompl iká ln i ,  megbonyol í t ani  a 
dolgot .  Ez mos t  még nem olyan,  amivel  lépni kel lene.

T ö r z s ö k Károly:
Szer in tem a nyári  szünetben még egy rendkívül i  ülést  össze kell hívni ezekben 

a kérdésekben .  Ennek  az egész döntéshozata l i  so rnak  nagyon problémás  része a 
Pé t fürdővel  való vagyonmegá l l apodás ,  ami nemcsak  raj tunk múlik,  hanem egy 
másik t es tü le ten  is. Ezt  az akadályt  a végső döntés  meghoza ta l ához  nem lesz 
könnyű dolog  keresztül  vinni a két  testület  munká jában .  A mai ülésre egy ilyen 
je l legű e lőter jesz tés  s emmiképpen nem tör t énhe t e t t  meg,  Pét fürdővel  egyenlőre  
csak annyi  t árgyalás  volt  - úgy tudom - a Közüzemi  Vál lalat  ügyében,  hogy a 
gazdasági  t á r sasággá  alakí tás folyamán tör t én ik  meg a vagyon elosztása,  hogy ez 
mos t  rész tu la jdont  j e l en t -e  Pé t fürdő részéről  vagy Pé t fürdő  kivásárlását  jelent i  a 
j egyze t t  tőkéből ,  a törzs tőkéből ,  ebben kell megál l apodni .

Úgy g ondo l om,  hogy az augusztus  10-i ha tár idő  semmiképpen nem tar tha tó  
arra  vona t k o zó a n ,  hogy az erre vona tkozó  e lőte r j esz tések e lkészül jenek és a 
t es tület  el is fogadja ,  megfelelő bizot t sági  t á rgya lásokon  keresztül  menjen.  Én 
j avaso lom az augusz tus  végi határ időt .

Dr.  S z i l á g y i  Tibor:
Addigra  rea l izá lódnak,  mego ldódnak  azok a problémák,  amit Igazga tó  úr 

felvetet t?

T ö r z s ö k Károly:
Én nem látok bele a két  testület  lelki vi lágába,  hogy mit  fog e l fogadni  a mi 

á l ta lunk ajánlot t  a l t e rnat ívák közül .

Dr.  S z i l á g y i  Tibor:
Van esély arra,  hogy megoldódik  ez a probléma?

T ö r z s ö k  Károly:
Javasolom dr.  Fehérvár i  László igazgató úrnak,  hogy csináljon a l ternat ív 

megoldás t  erre a ke t tőre ,  hogy legyen t i sztán várpalotai  tulajdon a Közüzemi  
Vál lalat ,  ami t a r t a lmazza  Pé t fürdőnek  a kiválását ,  i l letőleg a törzsrészi  
kivásár lását  és t a r t a lmazzon  egy olyat,  amiben kf t -ben két tu la jdonos  van
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megfelelő részaránnyal .  Az adósság benne van ebben a vagyonosz tozkodásban ,  
nem valószínű,  hogy Pét fürdő el fogja fogadni ,  hogy 36 millió for int  be van 
számí tva  a vagyonba,  mint  ot tani  adósság.

Aki az augusz tus  végi határ idő módos í tás t  el fogadja,  ké rem szavazzon!

A K ép v i s e lő - t e s tü le t  13 igen s zavaza t ta l  a következe) h a tá r o za to t  hozta:

203/1998.  (VII. 23.) számú képvisel  ¿/-testületi határozat:

Várpa l o t a  Város  Önkormányza t i  Képvi se lő- t es tü le t e  a Várpalo ta i  Önkormányzat i  
Közüzemi  Vál lalat  á t a l akí tására  vona tkozó  ha t á r oza t a inak  - 57/1998.  ( I I I . 26. )  és 
1 19/1998.  (V.28 . )  - végrehaj tás i  határ idejét  - a Vál lalat  Igazga tó j a  vé leményének 
f igyelembevéte lével  - 1998. augusztus  3 1-re módosí t ja .

F a 1 u s s v Sándor :
Jelzem,  hogy rendkívül i  ülésen csak az tá rgya lha tó ,  amire az indí tvány 

vonatkozik .

5./

D e á k  Is tvánné:
Az Oktatás i ,  Kul turál i s  és Spor t  Bizot t ság  a rendkívül i  ülésén még néhány 

do logban döntö t t ,  arról  szere tném tá jékozta tni  a Képvi se lő- t es tü le t e t .  Bá tor  Antal  
képviselő úr  második  negyedévi  t i szteletdí ját  a jánlot ta  fel, ami 235.408, -  Ft, erre 
t ámogatás i  kére lem érkeze t t  a bizot t sághoz.

Az Oktatás i ,  Kul turál i s  és Spor t  Bizot t ság 8 igen szavaza t t a l  úgy döntöt t ,  hogy 
a Várpalo ta i  Bányász  Spor tkö r  részére  188.000, -  Ft t ámoga t á s t  nyújt.

Az Okta tás i ,  Kul turál i s  és Spor t  Bizot t ság 7 igen szavaza t t a l ,  1 nem szavazat tal  
úgy döntö t t ,  hogy Király Béla 1998. júl ius 26. - augusz tus  2. közöt t  Brazí l iában 
megr endezés r e  kerülő FISAF Aerobik Vi l ágba j nokságon  való részvéte léhez
45 .000 , -  Ft t ámoga t ás t  nyújt .

Ezen  kívül há rom kérelem volt ,  de ezeket  a ké re lmeke t  el kel let t ,  hogy utasí tsa 
a b izo t t ság  for ráshiány  miatt .  Ebből  ket tő nem is helyi kére lem volt,  a Veszprém 
megyei  Ve rbunkos  Együt t es  és Ficsór  Józ s e f  k i skunfé l egyházáró l  kért  t ámogatás t .  
Csányi  Zo l t án  fes tőművész ,  mivel korábban a 6 mill ió for intból  kapot t  
t ámoga tás t ,  így mos t  a b izot t ság 8 nem szavazat ta l  nem t ámoga t t t a  a kérelmét .

6 ./

T ö r z s ö k Károly:
Kinek van még kérdése ,  bejelentenivalója?

Dr.  F e k e t e  Antal  János:
Örömmel  t á j ékoz t a t om a t isztel t  Képvi se lő- t es tü le t e t ,  hogy a Közüzemi  

Vál lalat tól  a p iacnak  az 1997-es működés i  e redménye ,  a 101 eFt a köl t ségvetés i  
számlára  á tkerül t ,  a város  ennyivel  gazdagodot t .



7 ./

Dr. F e k e t e  Antal  János:
A mai nap folyamán a választással  kapcsola tban  vol tam egy megbeszélésen.  

Teljes súllyal megy a választások előkészülete ,  a mai kormányülésen várható volt  
döntés,  úgy néz ki, hogy október  18-án lesz a választás .  A rendkívül i  testület i  
ülést  megerős í t em,  hogy majd össze kell hívni,  a helyi választási  b izot t ságnak 
lejárt  a man d á t uma  és t agokat  kell választani .  Ez is napi rendre  kerül .  Nagyon 
feszí tet t  lesz, mer t  augusztus  18-2 1-ig ki kell osztani  a kopogta tó  cédulákat ,  nem 
ajánlási  ívek lesznek,  hanem egy négy lapos ajánlási  füzetet  kap mindenki ,  mert  
külön van a megyei  küldöt tnek,  a po lgá rmes t e rnek ,  a helyi képvise lőnek és a 
kisebbségi  önkormányza t nak .  Tehát  erre kell felkészülni ,  hét főn megbeszél jük az 
i rodaveze tő i  ér tekezle ten.

8 ./

Dr. F e k e t e  Antal  János:
A Közüzemi  Vál lalat tal  kapcsola tban én nem értem az átalakulási  tervet ,  

ugyanis  l ehetne  önál ló céget  alapí tani  á talakulás  nélkül  és a Közüzemi  Vál lalatot  
mondjuk  végelszámolássa l  meghalasztani ,  akkor  a Pé t fürdő ieknek  nem vetődik 
fel, hogy tu la jdont  szerez benne vagy sem. Én ú gy ' é r z em ,  hogy Falussy Sándor  
képviselő úrnak  igaza van abban,  hogy a lapvető döntések  hiányoznak.  Ha egy 
tagú kf t - ről  van szó,  már  pedig a kft. nyugod tan  elmehet ,  mer t  az Inotai  
A l umí n i umkohó  mil l iárdos bevétel lel  rende lkez ik ,  nagyon nagy és kf t -ben 
működik .  Nagyon  meggondo l andó ,  hogy valaki  egyszerűen a testület  vagy a város 
nevében 4-5 millió for intér t  egy átalakulási  tervet  eről tessen a testület re,  amikor  
a hivatal  két  nap alat t  megcsinál  egy ilyen alapí tó oki ra tot  és egy jo gá sz na k  ellen 
kell j egyezn i  - g ondo l om el lenjegyzi  20 eFt -é r t  -, innentől  kezdve nem t udok  a 4-
5 mill ió for int ta l  mit  kezdeni .  Nem kell átalakulás ,  önnáló céget  lehet  alapí tani .  
El kell dönteni ,  hogy a fű tőmüvet  beviszi  az önkormányza t  a gazdasági  
t á r saságba,  odaad ja  neki  vagy üzemel te t és re  átadja.  Ha ezek az a lapvető döntések 
megvannak ,  akkor  meg tudjuk csinálni  az alapí tó oki ra t  tervezetét .

T ö r z s ö k  Károly:
Van-e  még valami  bejelentenivaló? Amennyiben  nincs,  a rendkívül i  ülést  16,20 

ó r akor  bezá rom.  M eg kö s z ön ö m a megje lenés t ,  a l egközelebbi  rendkívül i  ülésig 
mindenk inek  jó pihenés t  kívánok!


